
                                                    
       

 

                                                
           

 
Protokoll styremøte 3 - 2024 i DNT Vansjø 

 
Møtenummer: 3/2024 
Dato:   03.06.2024 kl. 17.00 – 19.00   
Sted:   DNT kontor, Kongens gt. 5, Moss 
Innkalt:  Styrets medlemmer, varamedlemmer og daglig leder 
 
Til stede;  Aina Kaupang – styreleder 
   Siv Jahr – nestleder 
   Espen Pollen – sekretær 
   Grete Lund – styremedlem 
    
   Evy Eliassen – daglig leder 

 
Forfall 

Alan Mamshi – styremedlem 
   Thorbjørn Eriksen – styremedlem   
   Maren Innleggen – varamedlem  
   Yazam Nemar – varamedlem 

 
 
Sak 22/24  Godkjenning av referat styremøte 29.04.2024 
Sak 23/24        Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Sak 24/24 Orienteringssaker 
Sak 25/24   Økonomi 
Sak 26/24 Grasrotandelen strategi 
Sak 27/24 “Sliterfest” november 2024 
Sak 28/24 Aktivitets- og lagerbygg 
Sak 29/24 Friluftslivets år 2025 
Sak 30/24 Betjening av e-post i juli 
Sak 31/24   Treff for turledere på tvers 
        
 
 

 
 
 
 



Sak 22/24 Godkjenning av referat styremøte 29.04.2024 
Vedtak: Godkjent 
 

Sak 23/24 Godkjenning av innkalling og dagsorden 
 
Vedtak: Innkalling og dagsorden er godkjent 

 
Sak 24/24 Orienteringssaker 
 
24.1 Styreleder deltok 7.mai på “Frivillighetsreisen”- Brukerforum for frivillighet i regi av DNT 
sentralt.  
 
24.2 Opptur for 8.klassinger ble gjennomført 8.mai. 600 elever deltok og mange frivillige fra 
oss. Det ble et godt og hyggelig gjennomført arrangement og administrasjonen har gjort en 
betydelig jobb. 
 
24.3 15.mai hadde Forum for natur og friluftsliv i Østfold, Oslo og Akershus befaring på 
Gylderåsen i Våler etter at området nå er regulert til industriområde. Fra DNT Vansjø deltok 
Kjell Magnussen, Helge Jodalen, Øystein Kjærnes, Grania Skappel og styreleder. 
Naturvernforbundet og Vestby Turlag var også med. Det er et samlet ønske om å klage på 
reguleringsvedtaket. 
 
24.4 21.mai deltok styreleder på møte med Moss Kommune vedrørende integreringstiltak.  
 
24.5 10.juni har Nils-Jørgen Kraft og styreleder møte med Vansjø Båtforening.  
 
24.6 Lovverket med krav til arbeidsavtaler endres fra 1.juli. I den sammenheng ble det 
gjennomført et møte med styreleder og administrasjonen den 28.mai og ny arbeidsavtale 
ble inngått.  
 
24.7 FNF Østfold har på vegne av blant annet oss, sendt inn en høringsuttalelse mot bygging 
av dyptvannskai i Strømstad. Hovedargument er en trussel mot naturmangfold og blant 
annet torsk som allerede er svært truet i Oslofjorden.  
 
24.8 Det ble i tråd med vedtak 29.4.24 sendt et høringssvar fra DNT Vansjø til DNT sentralt 
vedrørende “Veivalg 2025-2031". Det kom inn svært få innspill til vårt høringssvar.  
 
24.9 Styreleder sendte innen høringsfristen 21.5 innspill til DNT sentralt vedrørende 
“Sjekkliste bærekraftige møteplasser”.  
 
24.10 Stillingsannonsen til daglig leder er lagt ut med frist 14.juni. Ansettelsesutvalget 
starter den videre prosessen kort tid etter dette. 
 
24.11 Ledere for turledere nærtur, Grete Lund og Espen Pollen hadde møte med turledere 
27.mai.  
 



24.12 Leder for sti- og dugnad, Helge Jodalen og styreleder hadde møte med prosjektgruppe 
vedrørende produksjon av kart i landskapsvernområde Værne Kloster den 27. mai.   
 
24.13 Daglig leder har siste arbeidsdag 26.juni.  
 
24.14 Torsdag 6.juni er det åpning med “Tegneløypa” som er et prosjekt for barn- og unge 
med varamedlem i styret, “Skogmamma” på instagram, Maren Innleggen.  
 
Vedtak: Tatt til orientering 
 
 

Sak 25/24 -  Økonomi 
 
Totalt har vi 1,3 millioner å hente inn før vi når budsjettert inntekt i 2024. Vi har brukt omlag 
halvparten av pengene vi har fått inn. Fortsetter vi å bruke 900.000 pr. 4 mnd så havner vi på 
ca. 2,7 millioner. Hvilket betyr at vi må ha inn 1.million kroner til i år for å gå i balanse.   
 
Vedtak: Styret tar sak om økonomi til orientering. 

 
Sak 26/24 - Grasrotandelen 

Oppfølging av sak 14/24 

vedtak: Styret vedtar strategi lagt frem av styremedlem Espen Pollen vedrørende 

promotering av grasrotandelen. Strategien deles med gruppelederne på fellesmøte 3.juni. 

 
Sak 27/24 “Sliterfest” i november 2024   
 
Oppfølging av sak 15/24 
 
Vedtak: Styret arbeider videre med to alternativer vedrørende “Sliterfesten” 21. november. 
Ett kriterium er at alle kan sitte i samme rom.  

 
Sak 28/24 Aktivitets- og lagerbygg 

Vedtak: Styret ved Aina Kaupang blir med i arbeidsgruppa for utredning av aktivitets- og 

lagerlokaler som et ledd i tettere samarbeid og forankring i det videre arbeidet. Siv Jahr 

bistår som ressursperson til gruppa ved behov. Behovene organisasjonen signaliserer 

vedrørende bygg, og mandat tilknyttet sak 19/24, skal være førende for det videre arbeidet. 

Arbeidsgruppa utreder prosjekter som oppleves aktuelt innenfor disse rammene, og også da 

mulighet for å gjenoppta prosjekter som har vært i tidligere år.   

 

Sak 29/24 Friluftslivets år 2025 

Vedtak: Saken følges opp på neste styremøte 



Sak 30/24  Betjening av e-post i juli 
 
Vedtak: Aina Kaupang betjener e-post vansjo@dnt.no frem til 12.juli og deretter Inger 
Mosby.  

 
Sak 31/24 Treff for turledere på tvers 
Vedtak: Styret tar kontakt med Per Olav Eliassen og Nina Lødeng for å undersøke om de har 

mulighet og eventuelt hvilke datoer som passer i september.  

 

Espen Pollen 

Sekretær 
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